
Saksprotokoll i fylkesutvalet - 23.06.2016 

Tom Sverre Tomren (MDG) sette fram slikt forslag:

«Nytt punkt 3:
Fylkesutvalet ber om ei grundig orientering om sykkelbyen Stord på eit seinare møte.»

Røysting
Innstillinga vart samrøystes vedteken.
Tomren sitt forslag fekk 2 røyster (MDG, SV) og fall.

Vedtak

1. Fylkeskommune går inn for å vidareføre avtalen for «Sykkelbyen Stord» i perioden 2017-2020.  

2. Det vert årleg sett av kr 200 000,- til føremålet over fylkesvegbudsjettet.


